
\ Jednostka Pomocnicza
Gminy Miasta Toruń

u Nr 13 Posiedzenie Rady Okręgu nr 13 - Bydgoskie

20 grudnia 2022 roku godz. 18:00

Szkoła Podstawowa Nr 13

przy ul. Krasińskiego 45/47

Lista obecności:

- Maciej Stawiski - przewodniczący

- Sylwester Jankowski

- Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko

- Maria Pekasiewicz

- Łukasz Broniszewski

- Aldona Mackiewicz

1. Otwarcie posiedzenia przez przewodniczącego Macieja Stawiskiego

2. Przyjęcie protokołu z dnia 22 listopada 2022 roku przez aklamację

3. Przyjęcie porządku obrad - 6 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

4. Zrelacjonowanie przez Aleksandrę Kasiorkiewicz-Demko przebiegu spotkania w poniedziałek 12 

grudnia 2022 roku organizowanego przez Pracownię Zrównoważonego Rozwoju w sprawie smogu

5. Spotkanie z dyrektor Wydziału Środowiska i Ekologii Haliną Pomianowską, która zreferowała 

analizę stanu drzew w Parku Miejskim zrealizowaną na zamówienie kierowanego przez nią 

wydziału.

Autorem analizy jest mgr inż. arch. krajobrazu Jarosław Małecki

Zespół gleboznawców profesora Piotra Hulisza

Badania geologiczne - firma GeoLead

Analiza objęła:

a) badania drzew

b) badania gleby:

- geologiczne

- hydrogeologiczne



Konkluzje raportu:

-jest to nie tyle park, ile raczej las miejski

- trzeba będzie część drzew wyciąć ze względu na stan 

fitosanitarny i zacienienie dla innych drzew

- w Parku Miejskim stwierdzono duże wysuszenie gleby - 

to efekt niskiego stanu Wisły, odbieranie wód opadowych 

wzdłuż ulicy Bydgoskiej

Wnioski: Aldony Mackiewicz

- zostawianie martwych drzew

- może połączyć jakoś stawy do nawadniania

Wnioski Sylwestra Jankowskiego:

- nie grabić liści przy Konopnickiej

- drzewa przy Konopnickiej zagrzybione

- mnóstwo nowych nasadzeń jest potrzebnych

- grunty zasuszone, pełne patogenów, grzybów

- pozostawać chociaż świadków, jeśli nie całe drzewo

- podziemny zbiornik na deszczówkę między Sienkiewicza a Reja

Dalsze informacje z raportu odczytane przez dyrektor Pomianowską:

- silne przegęszczenie drzewostanu

- 93 zamierające sosny zwyczajne

- zamierają z braku światła słonecznego

- widoczne porażenia drzew - klony zwyczajne zainfekowane jemiołą

- kasztanowiec zwyczajny - szrotówek kasztanowcowiaczek - nie ma preparatu z 2006 roku

- brak systematycznie realizowanych zabiegów pielęgnacyjnych

- usuwanie samosiewów na polanach i w drzewostanie pierwotnym

Uzupełniające informacje dyrektor Pomianowskiej:

- poleciłam grabienie liści kasztanowców Art-Gardenowi

- obecnie jeszcze jest Art-Garden, roczny przetarg na 2023 roku

- na początku stycznia 2023 będzie znana firma opiekująca się



6. Sylwester Jankowski referuje swój pomysł na zielony korytarz wzdłuż ulicy Broniewskiego oraz 

na minimalizację szkód powodowanych w Parku Miejskim przez bobry.

7. Łukasz Broniszewski referuje swój pomysł na projekt interwencyjny dla Torunia w sprawie 

Winnicy, parku naturalnego Wrzosowiska i geotermii przy Porcie Drzewnym.

8. Głosowanie nad uchwałą nr 130/2022 w sprawie montażu kosza na śmieci przy ulicy 

Mickiewicza 61-6 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

9. Głosowanie nad uchwałą nr 131/2022 w sprawie odpowiedzi na wniosek mieszkańca 

o wyznaczenie parkingu przy rogu ulic Matejki i Krasińskiego - odpowiedź odmowna ze względu 

na plany wyznaczenia tam parku kieszonkowego - 6 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

10. Głosowanie nad uchwałą nr 132/2022 w sprawie ślepego zamknięcia Wita Stwosza - 5 osób za, 

0 przeciw, 1 wstrzymująca się (Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko).

11. Głosowanie nad uchwałą nr 133/2022 w sprawie zakazu używania fajerwerków w Toruniu - 6 

osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

12. Zamknięcie posiedzenia przez przewodniczącego Macieja Stawiskiego.

Protokołował Maciej Stawiski
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